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Muller, Carin

Onderwerp: FW: Vragen

Van: Kolck, Olaf van <olaf.van.kolck@aalsmeer.nl>
Verzonden: woensdag 23 november 2022 14:14
Aan: Muller, Carin <Carin.Muller@aalsmeer.nl>
Onderwerp: Fwd: Vragen

Hoi Carin, wil jij de vragen  doorzetten en Sunny bevestigen?

Met vriendelijke groet,

Olaf van Kolck
Raadsgriffier Aalsmeer
06-44165032

Onlangs was er een diefstal bij een fietsenwinkel in Kudelstaart. Toen we op zoek gingen naar de gestolen fiets, trof
ik een 19-jarige Spanjaard aan. Toen de politie erbij kwam vertelde de Spanjaard dat hij door een
arbeidsbemiddelingsbureau naar Aalsmeer was gehaald en hier te werk gesteld. Nadat er een aantal incidenten zijn
geweest, is deze jongen ontslagen van zijn werk. Daardoor is hij ook zijn huisvesting kwijtgeraakt. Op het moment
dat we hier met de politie over spraken kwam de voor mij zeer opmerkelijke opmerking van de wijkagent “Jammer
dat hij niet uit Polen komt, want daarvoor hebben we een hotline, zodat ze direct worden opgehaald en
weggebracht worden naar Polen.”

Dat brengt de fractie tot de volgende vragen:

1. Weet het college dat er in Aalsmeer een arbeidsbemiddelingsbureau actief is die actief mensen uit het
buitenland haalt om in Aalsmeer te werken?

2. Is het college het met GL eens dat werk en wonen gescheiden zou moeten zijn? Dat wil zeggen, je werkt
ergens en je woont ergens. Dat mag niet betekenen dat je je woning na 3-5 dagen kwijt raakt als je je baan
kwijt raakt.

3. Is het college het met GL eens dat er op deze manier onnodig mensen dakloos worden?

4. Is het college het met ons eens dat er bij dit mechanisme een morele verplichting is, dat wanneer je mensen
uit het buitenland haalt om hier te werken, je ook verplicht zou moeten zijn om ze te helpen weer terug
naar huis te gaan?

5. Is het college op de hoogte van de zogenaamde hotline die arbeidsmigranten per direct “afvoert” indien de
arbeidsmigrant overlast veroorzaakt?

Daarnaast moeten de vragen ingediend worden door een raadslid, dus door Ronald of Sunny want lijkt het mij dat
deze vragen schriftelijk gesteld moeten worden conform art. 17 lid 2 Commissieverordening en ook lid 39 RvO
aangezien in het artikel staat dat er een zodanige urgentie van het stellen van vragen moet zijn dat ze niet kunnen
wachten op schriftelijke beantwoording door het college. De urgentie zie ik niet zo aangezien het incident al van
augustus is.

Vertrouwende je hiermee voldoende geïnformeerd te hebben, verblijf ik,

Met vriendelijke groet,
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Sunny Lakerveld
Fractie GroenLinks


